

# 運動研究

## Journal of Sports Research

第30卷第2期 2022年6月 Vol. 31 No.1 June, 2022

### 目錄

### Contents

- 1 四週輕艇訓練期間增補牛初乳對單次高強度間歇運動後氧化壓力指標的影響＼李婷婷、李綿綿、簡鶴慧、李再立  
Effects of Bovine Colostrums Supplementation on Oxidative Stress Induced by High Intensity Interval Training During a 4-Week Canoe/Kayak Training Period \ Ting-Ting Lee, Mien-Mien Lee, Li-Hui Chien, Tzai-Li Li
- 13 脊髓損傷運動員增補營養補充物之探討＼廖文瑞、黃俊清、洪大程  
The Ergogenic Effect of Nutritional Supplements in Spinal Cord-Injured Athletes \ Wen-Rei Liao, Chun-Ching Huang, Ta-Cheng Hung
- 25 應用理性行動理論驗證參與屏東國民運動中心行為意圖模式之研究＼王勇勝  
The Application of Rational Action Theory to Verify the Behavioral Intention Model of Participating in Pingtung National Sports Center \ Yung-Sheng Wang
- 35 心理韌性與心理技能在網球運動之探討＼蕭丞邑、陳志榮、張怡潔、王俊智  
Investigation of Mental Toughness and Psychological Skill in Tennis \ Cheng-Yi Hsiao, Chih-Jung Chen, Yi-Chieh Chang, Chun-Chih Wang
- 47 高中、大學選手知覺教練與同儕領導行為及團隊滿意度之關係＼許浩文  
The Relationship of Coach and Peer Leadership Behaviors on Team Satisfaction Among High School and College Student-Athletes \ Hao-Wen Hsu

67 COVID-19疫情對年輕族群在運動行為、體適能、主觀幸福感之影響＼  
蔡書涵、東方介德、王俊智、鄧碧珍

The Effects of the COVID-19 Pandemic on Exercise Behavior, Fitness, and Subjective Well-Being in Young Adults \ Shu-Han Tsai, Chie-Der Dongfang, Chun-Chih Wang, Pi-Jean Teng